

SMG ဝန်ဆောင်မှုများ
ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒ

သက်ရောက်နေ့စွဲ- မတ်လ 2018

ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို ပို့စ်တင်ထားသည့်၊ လင့်ခ်ပေးထားသည့် သို့မဟုတ် ကိုးကားရည်ညွှန်းထားသည့် ဤဝက်ဘ်ဆိုက်နှင့် အခြားဝက်ဘ်ဆိုက်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် မိုဘိုင်းအက်ပလီကေးရှင်းများ အပါအဝင် အက်ပလီကေးရှင်းများ (ပေါင်းစု၍ **"SMG ဝန်ဆောင်မှုများ"**) မှတစ်ဆင့် ကောက်ယူစုဆောင်းထားသော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို SMG မှ စီမံဆောင်ရွက်ပုံအပေါ် ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒက သက်ရောက်ပါသည်။ "ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်" ဆိုသည်မှာ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြထားသည့် သို့မဟုတ် မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြနိုင်သည့် သာမန်လူသားတစ်ဦးနှင့် ဆက်စပ်သည့် အချက်အလက်ဖြစ်ပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုများကို ဝန်ဆောင်မှု စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၊ LLC၊ ဝန်ဆောင်မှု စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၊ လီမိတက်၊ ဝန်ဆောင်မှု စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၊ GK နှင့် ၎င်းတို့၏ သက်ဆိုင်ရာအပေါင်းအပါများ (ပေါင်းစု၍ **"SMG"**၊ "ကျွန်ုပ်တို့"၊ သို့မဟုတ် "ကျွန်ုပ်တို့ကို")တို့မှ ပိုင်ဆိုင်ပါသည် /သို့မဟုတ် လည်ပတ်လုပ်ဆောင်ပါသည်။ ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်မူဝါဒက သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပုံ နှင့် စီမံဆောင်ရွက်ပုံကို ကိုင်တွယ်ပြောဆိုပါသည်။

ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို ဂရုတစိုက် စိစစ်သုံးသပ်ပေးပါ။ ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို စုဆောင်းပြီး စီမံဆောင်ရွက်ပါသည်။

သင် မလုပ်ရသေးပါက SMG ၏ ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာစည်းမျဉ်းများကို စိစစ်သုံးသပ်ပါ။ ယင်းက ကျွန်ုပ်တို့၏ဝက်ဘ်ဆိုက်များ၊ အက်ပလီကေးရှင်းများ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် မိုဘိုင်းအက်ပလီကေးရှင်းများ ("SMG ဝန်ဆောင်မှုများ")ကို သင်အသုံးပြုမှုအပေါ် အုပ်စိုးသည့် စည်းမျဉ်းများကို ကြိုတင်သတ်မှတ်ပေးထားပါသည်။

အကယ်၍ သင်က ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒ၏ အပိုင်းတစ်ခုခု သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့် သဘောမတိုက်ဆိုင်ပါက မည်သည့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကိုမှ အသုံးမပြုပါနှင့်။

1. ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒအတွင်း အပြောင်းအလဲများ
2. SMG မှ စီမံဆောင်ရွက်သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက် အမျိုးအစားအုပ်စုများ
3. အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ စုဆောင်းပုံ နှင့် စီမံဆောင်ရွက်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်များ
4. စီမံဆောင်ရွက်မှုအတွက် ဥပဒေနောက်ခံများ
5. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပုံ နှင့် မျှဝေပုံ
6. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်ကို သိမ်းဆည်းခြင်း နှင့် စွန့်ပစ်ခြင်း

7. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို စီမံဆောင်ရွက်မှုနှင့် ဆက်စပ်သည့် သင်၏ အခွင့်အရေးများ နှင့် ရွေးချယ်စရာများ
8. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များ မပေးအပ်ခြင်း၏ အကျိုးဆက်များ
9. ကွတ်ကီး မူဝါဒ
10. သင်၏ အကောင့်အချက်အလက်များကို စီမံခန့်ခွဲခြင်း
11. ကလေးသူငယ်များ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု
12. ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လင့်ခ်များ
13. အချက်အလက် လုံခြုံရေး
14. ပထဝီအနေအထားကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုများ နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို နယ်နိမိတ်ကျော်ဖြတ်ပြီး လွှဲပြောင်းမှုများ
15. ကျွန်ုပ်တို့အား ဆက်သွယ်ပုံ
16. အချက်အလက် ထိန်းချုပ်ရေး နှင့် အချက်အလက် ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အရာရှိ

1. ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒအတွင်း အပြောင်းအလဲများ

ဝန်ဆောင်မှုအသစ်များ နှင့် အက်ပလီကေးရှင်းအသစ်များ ထည့်သွင်းခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို တိုးတက်အောင် မြှင့်တင်ခြင်း နှင့် နည်းပညာများ နှင့် ဥပဒေများတွင်း အပြောင်းအလဲများကို ကိုင်တွယ်ပြောဆိုခြင်း ကဲ့သို့သော ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒအပေါ် သက်ရောက်သည့် အပြောင်းအလဲများ ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ချိန်၌ ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို အချိန်အားလျော်စွာ ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ပါမည်။ ဤဝက်ဘ်ဆိုက်၏ထိပ်တွင် ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသည့် ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒ စတင်သက်ရောက်သည့် နေ့စွဲက ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို နောက်ဆုံးပြင်ဆင်ခဲ့သည့် နေ့စွဲကို ထင်ဟပ်ပါသည်။ ဤအပြောင်းအလဲများသည် ရုပ်ဝတ္ထုဆိုင်ရာဖြစ်ပါက SMG က သင့်အား အသိပေးချက် ပေးအပ်မည်ဖြစ်ပြီး သက်ရောက်ဆဲဥပဒေများအရ လိုအပ်ပါက သင်၏သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ရယူပါမည်။ အပြောင်းအလဲများအတွက် အသိပေးချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်တွင် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ အက်ပလီကေးရှင်းများမှတစ်ဆင့် ပို့စ်တင်ပေးခြင်းဖြင့် ဤအသိပေးချက်ကို ပေးအပ်ပါမည်။

2. SMG မှ စီမံဆောင်ရွက်သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက် အမျိုးအစားအုပ်စုများ

၎င်းတို့၏ ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ သုံးစွဲသူ ဦးစားပေးမှုများကို ပိုကောင်းကောင်းနားလည်လိုသည့် ကုမ္ပဏီများကိုယ်စား SMG က ဈေးကွက်သုတေသန လုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။ အဆိုပါကုမ္ပဏီများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ "ဖောက်သည်များ" ဖြစ်ကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များကိုယ်စား ကျွန်ုပ်တို့က စစ်တမ်းများ (ပေါင်းစု၍ "စစ်တမ်းများ") ကောက်ယူပေးပြီး အဆိုပါအချက်အလက်များကို လက်လီအရောင်းဆိုင်တည်နေရာများကို သုံးစွဲသူများက မည်သည့်နေရာ၊ မည်သည့်အချိန်တွင် အကြိမ်ရေမည်မျှ သွားရောက်ကြောင်း နှင့် အဆိုပါသွားရောက်မှုများအတောအတွင်း ၎င်းတို့ရရှိခဲ့သော အတွေ့အကြုံများကဲ့သို့သော သုံးစွဲသူဆိုင်ရာ

အသေးစိတ်အချက်အလက်များ ထုတ်ယူရန် အသုံးပြုပါသည်။ စစ်တမ်းတစ်ခု သင်ဖြေဆိုချိန် သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုချိန်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ထံ သင့်သဘောဆန္ဒအလျောက် ပေးအပ်ခဲ့သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းသည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များတွင် ပါဝင်သည်မှာ - (၁) ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက် (အီးမေးလ်လိပ်စာ၊ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်၊ နှင့် အလုပ်ရှင် ကဲ့သို့)၊ (၂) လူဦးရေဆိုင်ရာ အချက်အလက် (ကျား၊ မ၊ မွေးနေ့ နှင့် စာပို့သင်္ကေတ ကဲ့သို့)၊ (၃) စစ်တမ်းအပေါ် သင်၏တုံ့ပြန်မှုများကို သင် မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်းဖော်ပြနိုင်သည့် သို့မဟုတ် သီးသန့် ခွဲခြားဖော်ပြနိုင်သူတစ်ဦးအဖြစ် သင်နှင့် ချိတ်ဆက်နိုင်သည့် အချက်အလက် အတိုင်းအတာအထိ၊ နှင့် (၄) SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုမှုနှင့် ဆက်စပ်သည့် အချက်အလက် ("အသုံးပြုမှု အချက်အလက်")။

ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းသည့် အသုံးပြုမှု အချက်အလက်များတွင် ပါဝင်သည်မှာ- (၁) အိုင်ပီ လိပ်စာ၊ (၂) ဒိုမိန်း ဆာဗာ၊ (၃) ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူရာတွင် အသုံးပြုသည့် ကိရိယာအမျိုးအစား၊ (၄) သင်၏ဘရောက်ဇာ သို့မဟုတ် ကိရိယာအကြား တုံ့ပြန်ဆက်သွယ်မှုနှင့်ဆက်စပ်သည့် စာရင်းဇယားနှင့် အချက်အလက်၊ ဥပမာ - ကိရိယာ မိုဒယ်အမျိုးအစား၊ ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူ/ကွန်ရက်၊ လက်ကျန်ဘက်ထရီသက်တမ်းပေါ် အခြေပြု၍ တည်နေရာနမူနာကို အကောင်းဆုံးဖြစ်စေသည့် ဘက်ထရီသက်တမ်းအချက်အလက်၊ နှင့် သင့်ကိရိယာနှင့်ပတ်သက်သည့် အခြေခံအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စာရင်းဇယား၊ (၅) သင့်ကိရိယာပေါ်ရှိ တည်နေရာ (သို့မဟုတ် အလားတူ) ဆက်တင်မှတစ်ဆင့် အချက်အလက် လက်ခံရယူရန် ကျွန်ုပ်တို့အား သင်ခွင့်ပြုချိန်ရှိ အမှန်တကယ်အချိန် GPS သို့မဟုတ် အခြား ပထဝီတည်နေရာဆိုင်ရာ အချက်အလက်၊ (၆) ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ရယူအသုံးပြုခဲ့သည့် ကိုးကား ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ သို့မဟုတ် အခြားရင်းမြစ်။ စစ်တမ်းကို အွန်လိုင်းပေါ်မှ သင်ဖြေဆိုပါက လိမ်လည်မှုကို ဖော်ထုတ်သိရှိရန် နှင့် ကာကွယ်ရန် သင့်ကိရိယာနှင့် ပတ်သက်သည့် သီးသန့်အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပါသည်။

3. အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ စုဆောင်းပုံ နှင့် စီမံဆောင်ရွက်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်များ

ကျွန်ုပ်တို့အား သင်ပေးအပ်သည့် အချက်အလက်များနှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုသည့်အထဲမှ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပြီး ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းသည့် အချက်အလက်နှင့် ယင်းအား ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ပုံက SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင် ရယူပုံနှင့် အသုံးပြုပုံအပေါ် မူတည်ပါသည်။

သင့်ထံမှ။ အောက်ပါတို့ သင်လုပ်ချိန်တွင် သင့်ထံမှ အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပါသည်။

- **စစ်တမ်းတစ်ခု ဖြည့်စွက်ချိန်-** သင်၏ သုံးစွဲသူ အတွေ့အကြုံ နှင့် ဦးစားပေးချက်များနှင့် ပတ်သက်သည့် စစ်တမ်း တုံ့ပြန်ချက်များအတွင်း သင်တင်သွင်းသည့် အချက်အလက်များကို

ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပါသည်။ သင်၏ သုံးစွဲသူအတွေ့အကြုံများကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ နားလည်သဘောပေါက်ရန် သင်၏ စစ်တမ်းတုံ့ပြန်မှုများအတွင်း လက်ခံရရှိခဲ့သည့် အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ဖောက်သည်များ၏ သစ္စာရှိအစီအစဉ်များတွင် သင်ပါဝင်မှုနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ လက်ခံရရှိသည့် အချက်အလက်များဖြင့် ပေါင်းစည်းနိုင်ပါသည်။ သုံးစွဲသူ ခြုံငုံအတွေ့အကြုံကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ နားလည်သဘောပေါက်ရန် သင်၏ စစ်တမ်းတုံ့ပြန်မှုများအတွင်း လက်ခံရရှိခဲ့သည့် အချက်အလက်များကို စစ်တမ်းတုံ့ပြန်မှုများအတွင်း အခြားသုံးစွဲသူများထံမှ လက်ခံရရှိခဲ့သော အချက်အလက်ဖြင့်လည်း ပေါင်းစည်းနိုင်ပါသည်။ စစ်တမ်းတစ်ခု သင်ဖြည့်စွက်ပြီးချိန်တွင် ကျွန်ုပ်တို့အား ပေးအပ်ရန် သင်ရွေးချယ်ခဲ့သည့် အချက်အလက်များကို အစီရင်ခံစာများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များအတွက် သုံးစွဲသူအတွေ့အကြုံများနှင့် ဦးစားပေးချက်များဆိုင်ရာ အခြား လေ့လာသုံးသပ်မှုများအတွင်း သို့မဟုတ် အချက်အလက်ကောက်ယူစုဆောင်းချိန်တွင် သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့ ဖွင့်ဟခဲ့သည့် အခြားအသုံးပြုမှုတစ်ခုခုအတွက် အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏အချက်အလက်များကို အစီရင်ခံစာများ၊ လေ့လာသုံးသပ်ချက်များ သို့မဟုတ် တစ်နည်းနည်းဖြင့် သင့်ထံ ဖွင့်ဟပြောဆိုခဲ့သည့်အကြောင်းအရာများအတွင်း အသုံးမပြုစေလိုပါက စစ်တမ်းကို မဖြည့်စွက်ရန် သင်ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။

- **SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုချိန်။** SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် သင် တုံ့ပြန်ဆက်သွယ်ချိန်မှ အသုံးပြုမှုအချက်အလက် သင်၏ကိရိယာနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏စနစ်အကြား အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်ချက်ကို ချောမွေ့စေရန်၊ စစ်တမ်းများ ပို့ဆောင်ပေးရန်၊ စစ်တမ်းခိုင်မာ သေချာစေရန်၊ လိမ်လည်မှုကို ဖော်ထုတ်သိရှိပြီး ကာကွယ်ရန်၊ ဈေးကွက်သုတေသနလုပ်ဆောင်ရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝက်ဘ်ဆိုက်နှင့် အက်ပလီကေးရှင်းများကို အုပ်ချုပ်ရန်နှင့် တိုးတက်အောင်လုပ်ဆောင်ရန် နှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို လေ့လာသုံးသပ်ရန်နှင့် တိုးတက်အောင်လုပ်ရန်နှင့်အားဖြည့်ရန်အတွက် အသုံးပြုမှုအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့အသုံးပြုပါသည်။ ကွတ်ကီးများ နှင့် အလားတူ အချက်အလက် ကောက်ယူစုဆောင်းရေး ကိရိယာများကို ဘာကြောင့်နှင့် ဘယ်လို ကျွန်ုပ်တို့အသုံးပြုသည့်အကြောင်း ပိုမိုလေ့လာရန် ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒ၏ "ကွတ်ကီးမူဝါဒ" ဆက်ရှင်ကို ကြည့်ရှုပါ။
- **SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုစဉ် သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို တင်သွင်းချိန်-** အထောက်အကူရယူရန် သို့မဟုတ် အချက်အလက်ရယူရန်အတွက်ကျွန်ုပ်တို့အား ဆက်သွယ်ခြင်း သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များထံမှ တစ်ဦးဦးနှင့် သင့်၏အတွေ့အကြုံအကြောင်း မှတ်ချက်များပေးအပ်ခြင်း ကဲ့သို့သော SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဆက်စပ်ပြီး သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို သင်တင်သွင်းချိန်တွင် သင်တင်သွင်းသည့် အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းပြီး လေ့လာသုံးသပ်ပါသည်။ SMG ထံသို့ မှတ်ချက်များ သင်ပေးအပ်ချိန်တွင် သင်ပေးအပ်သည့် အချက်အလက်သည်

ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များထံသို့ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခြံငုံ ဈေးကွက်သုတေသနသို့ ကျွန်ုပ်တို့ပေးအပ်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် ပေါင်းစည်းပေးပါသည်။ သင်၏ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် သင့်မှတ်ချက်များကို TrumpetRatings.comနှင့်/သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များ၏ဝက်ဘ်ဆိုက်များပေါ်တွင် ပို့စ်တင်နိုင်ပါသည်။ ယင်းသို့သော အချက်အလက်များကို TrumpetRatings.comကဲ့သို့သော အများမြင်ဖိုရမ်တစ်ခုအတွင်း သို့မဟုတ် လူထုမှ ရယူအသုံးပြုနိုင်သည့် အခြားဝက်ဘ်ဆိုက်အတွင်း ပို့စ်တင်ချိန်တွင် အဆိုပါအချက်အလက်သည် အများသိအချက်အလက်ဖြစ်လာပါသည်။ သင်ရေးသားထားသည့်အရာကို ကျွန်ုပ်တို့ ထိန်းချုပ်နိုင်စွမ်း သို့မဟုတ် ခန့်မှန်းနိုင်စွမ်းမရှိနိုင်မည့် နည်းလမ်းများဖြင့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများက မြင်တွေ့နိုင် နှင့်/သို့မဟုတ် ကောက်ယူစုဆောင်းနိုင်ပြီး အခြားသူများက အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

- **SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို လူမှုမီဒီယာ အထောက်အထားများဖြင့် ရယူအသုံးပြုချိန်-** အချို့သော SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူအသုံးပြုရန် SMG က လူမှုမီဒီယာကွန်ရက်ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ (ပေါင်းစု၍ "လူမှုရေးမီဒီယာ") ကို အသုံးပြုရန် အခွင့်အလမ်း သင့်ကို ကမ်းလှမ်းပေးနိုင်ပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို လူမှုမီဒီယာများ လော့ဂ်အင် အထောက်အထားများမှတစ်ဆင့် အသုံးပြုရန် သင်ရွေးချယ်ချိန်တွင် သင်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် ဆက်တင်များပေါ်မူတည်၍ သင်၏အမည်၊ အီးမေးလ်လိပ်စာ၊ ပရိုဖိုင်ဇာတ်ပုံ၊ ပို့စ်များ၊ မှတ်ချက်များ နှင့် သင်၏လူမှုမီဒီယာအကောင့်နှင့် ဆက်စပ်သည့် အခြားအချက်အလက်များကဲ့သို့သော လူမှုမီဒီယာ ပလက်ဖောင်းသို့ သင်ပေးအပ်ထားသည့် အချက်အလက်ကို SMG က အသုံးပြုခွင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။ ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒတွင် ဖော်ပြထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုခု နှင့် အချက်အလက် ကောက်ယူချိန်တွင် သင့်အားအကြံပြုခဲ့သည့် ထပ်ဆောင်းရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ဤအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင့်အနေဖြင့် သင်၏ လူမှုမီဒီယာအချက်အလက်ကို လူမှုမီဒီယာ ပံ့ပိုးသူက SMG နှင့် မမျှဝေစေလိုပါက SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူရာတွင် သင်၏ လူမှုမီဒီယာအကောင့်များကို အသုံးမပြုသင့်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များထံမှ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများမှ အချို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များအနေဖြင့် သင်နှင့် ၎င်းတို့၏အမှတ်တံဆိပ်များ၊ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်ချက်နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ထံ ပို့နိုင်ပြီး ယင်းအတွင်း သင်စာရင်းသွင်းဝင်ရောက်ထားသည့် သစ္စာရှိအစီအစဉ်တစ်ခုခုနှင့် ဆက်စပ်သော အချက်အလက်များနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များနှင့် သင်၏အရောင်းအဝယ်များအကြောင်း အချက်အလက်များ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ဆောင်သည့် ဈေးကွက်သုတေသန နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များအတွက် ပေးအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများကို ချောမွေ့စေရန် အဆိုပါအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းထားသည့် အခြားအချက်အလက်များနှင့် ပေါင်းစည်းနိုင်ပါသည်။

4. စီမံဆောင်ရွက်မှုအတွက် ဥပဒေနောက်ခံများ

4.1. သင်က စစ်တမ်းတစ်ခုကို ဖြည့်စွက်ချိန် သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုချိန်တွင် သင်၏ ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်၊ လူဦးရေဆိုင်ရာ အချက်အလက် နှင့် စစ်တမ်းများပေါ်မှ တုံ့ပြန်ချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏သုံးစွဲသူများ နှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၏ အကျိုးအမြတ်အတွက် ၎င်းတို့၏ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို တိုးတက်အောင်လုပ်ရာတွင် ကူညီရန် ၎င်းတို့၏ သုံးစွဲသူများထံမှ ဝေဖန်အကြံပြုချက်များကို ရယူရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များ၏ တရားဝင်စိတ်ဝင်စားစရာများအပေါ် အခြေပြု၍ နှင့် SMG ၏ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ နှင့် ဈေးကွက်သုတေသနကို ချောမွေ့စေရန် နှင့် အထောက်အကူ သို့မဟုတ် အချက်အလက်ရရှိရန် အသုံးပြုသူ၏ တောင်းဆိုချက်များကို တုံ့ပြန်ရာတွင် SMG ၏ တရားဝင် အကျိုးစီးပွားပေါ် အခြေပြု၍ ယင်းသို့သော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

4.2. သင်က စစ်တမ်းတစ်ခုကို ဖြည့်စွက်ချိန် သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုချိန်တွင် သင်၏ အသုံးပြုမှုအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။ ကွတ်ကီးများ နှင့် အခြား အချက်အလက်ကောက်ယူစုဆောင်းရေး နည်းပညာရပ်များကို SMG အသုံးပြုခြင်းအပေါ် သင်၏သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို အတည်ပြုခြင်းဖြင့် စစ်တမ်းအတွင်း ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန် သင်၏ရွေးချယ်မှုအပေါ် မူတည်၍ အဆိုပါ အသုံးပြုမှုအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေးအရာရှိအား privacyofficer@smg.com တွင် အီးမေးလ်ဖြင့် ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် Data Protection Officer, Service Management Group, LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 သို့ စာရေးသားခြင်းဖြင့် သင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို ရုပ်သိမ်းနိုင်ပါသည်။

4.3. SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆက်စပ်၍ လူမှုမီဒီယာဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုချိန်တွင် သင်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် ဆက်တင်များပေါ်အခြေပြု၍ လူမှုမီဒီယာပလက်ဖောင်းသို့ သင်ပေးအပ်ခဲ့သည့် အချက်အလက်ကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် ဆက်တင်များအတွင်း လူမှုကွန်ရက်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှုသို့ သင်ပေးအပ်ခဲ့သည့် သင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ပေါ် အခြေပြု၍ ယင်းသို့သော အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။ သင်၏ လူမှုမီဒီယာအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့အသုံးပြုခြင်းအား ခွင့်မပြုတော့ပါဟု သင်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် ဆက်တင်များအတွင်း ပြောင်းလဲလိုက်ခြင်းဖြင့် သင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို ရုပ်သိမ်းနိုင်ပါသည်။

4.4. ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များ၏ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်များ၊ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် သင်၏ အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်မှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ၎င်းတို့ထံမှ

လက်ခံရရှိသော အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။ SMG နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များ၏ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို တိုးတက်စေရန်နှင့် ချောမွေ့စေရန်နှင့် SMG ၏ ဈေးကွက်သုတေသနကို ချောမွေ့စေရန်အပါအဝင် SMG ၏ နှင့် SMG ၏ဖောက်သည်များ၏ တရားဝင်အကျိုးစီးပွားများအပေါ် အခြေပြု၍ အဆိုပါအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

5. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပုံ နှင့် မျှဝေပုံ

ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းသည့် သို့မဟုတ် သင်မှ ကျွန်ုပ်တို့အား ပေးအပ်ခဲ့သော အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပုံ နှင့် မျှဝေပုံက SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုပုံ နှင့် ရယူပုံအပေါ် မူတည်ပါသည်။ ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့်နေရာတွင် SMG က သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများထံ ပေးအပ်ခြင်းအား ရပ်တန့်ပေးပါရန် သင်၏တောင်းဆိုချက်နှင့်အညီ လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

- **သင်နှင့် အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်ချိန်။** ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်ဆံရေးကို စီမံခန့်ခွဲရန်၊ စာပို့၊ တယ်လီဖုန်း၊ အီးမေးလ်၊ မိုဘိုင်း သတိပေးချက်များ နှင့် SMS စာသားမက်ဆေ့ပို့ခြင်းများဖြင့် သင်နှင့် အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်ရန် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို လိုအပ်သလို အသုံးပြုပါမည်။ စစ်တမ်းဖြေဆိုသူမှ အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်ရန် အထူးမေတ္တာရပ်ခံ တောင်းဆိုမှု မရှိပါက SMG က စစ်တမ်း ခိုင်မာရေး၊ စစ်တမ်း ပေးပို့ရေး၊ စစ်တမ်းတစ်ခုကို ဖြေဆိုသည့် ရလဒ်အနေဖြင့် ရရှိခဲ့သော ဆုကြေးများ သို့မဟုတ် အကျိုးအမြတ်များပေးအပ်ရန် သို့မဟုတ် သုံးစွဲသူဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရာတွင် အတည်ပြုရန် မလုပ်မဖြစ် ဆက်သွယ်မှုမှလွဲ၍ စစ်တမ်းဖြေဆိုသူတစ်ဦးအား ဆက်သွယ်မည်မဟုတ်ပါ။ SMG က တိုက်ရိုက်ဈေးကွက်ရှာဖွေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို အသုံးပြုမည်မဟုတ်သော်လည်း သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းနေသည့် ဖောက်သည်က အသုံးပြုမပြု ဆုံးဖြတ်ရန် အဆိုပါဖောက်သည်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို စိစစ်သုံးသပ်သင့်ပါသည်။ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို သင်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်ဆံရေးကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့အား ထောက်ပံ့သည့် ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးသူများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ မျှဝေကောင်း မျှဝေနိုင်ပါသည်။

- **သင်တောင်းဆိုသည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ချိန်။** သင်က အချက်အလက် သို့မဟုတ် အကြောင်းအရာများကို မက်ဆေ့ဘုတ်များ၊ ဖိုရမ်များ သို့မဟုတ် သင်၏ လူမှုမီဒီယာ စာမျက်နှာများပေါ်တွင် ပို့စ်တင်ချိန်ကဲ့သို့သော သင်တောင်းဆိုသည့် ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် သင် ဦးဆောင်စတင်သည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန်အလို့ငှာ သင်မျှဝေသည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပြီး မျှဝေနိုင်ပါသည်။ ထပ်ဆောင်း၍ သင်က ကျွန်ုပ်တို့အား ခွင့်ပြုချက်ပေးအပ်ပါက SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှတစ်ဆင့်

အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်မှု သင်ပေးပို့သူတစ်ဦးဦးထံသို့ သင်မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြရန် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဖွင့်ဟနိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် စစ်တမ်းဖြေဆိုခြင်းဖြင့် သင်တောင်းဆိုခဲ့ပြီး ရရှိခဲ့သည့် ဆုကြေးများကို ပေးအပ်ရန်နှင့် အကျိုးအမြတ်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပြီး ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများနှင့် မျှဝေနိုင်ပါသည်။ ဆုမဲများ သို့မဟုတ် အခြားပရိုမိုးရှင်းများအတွင်း ပါဝင်ရန် သင်ရွေးချယ်ပါက သင်၏အချက်အလက်ကို အဆိုပါပရိုမိုးရှင်းများဆိုင်ရာ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းမှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများထံ ကျွန်ုပ်တို့ ပို့ပေးပါသည်။ သို့မှသာ ၎င်းတို့က သင်၏မေးခွန်းများကို ဖြေဆိုနိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် သင်ကံထူးခဲ့သည့် ဆုတစ်ခု သို့မဟုတ် ပရိုမိုးရှင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် အခြားကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်အား ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

▪ **SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းအား လေ့လာသုံးသပ်ခြင်း နှင့် တိုးတက်အောင်မြင်လုပ်ခြင်း။**

ကွတ်ကီးများနှင့် အခြား အချက်အလက်ကောက်ယူစုဆောင်းရေးကိရိယာများမှ စုဆောင်းခဲ့သော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို အသုံးပြုမှု လေ့လာသုံးသပ်ရေး၊ လိမ်လည်မှု ဖော်ထုတ်သိရှိရေး နှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်မှုကို တိုးတက်အောင်လုပ်ခြင်းတို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပါသည်။ မောက်စ် နှိပ်ခြင်း၊ မောက်စ် ရွှေ့ခြင်း၊ အောက်ဆွဲချသည့် လှုပ်ရှားမှု နှင့် အလွတ်ပုံစံ စာသားကွက်များအတွင်းသို့ သင်ရိုက်ထည့်သည့် စာသားများကို မှတ်တမ်းတင်ရန် အပါအဝင် လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ချင်းက SMG ဝန်ဆောင်မှုများကိုအသုံးပြုပုံအား လေ့လာသုံးသပ်ရန် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ဝက်ဘ်ဆိုက် လေ့လာသုံးသပ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ချောမွေ့စေရန် နှင့် သင်၏ သုံးစွဲသူအတွေ့အကြုံကို တိုးတက်အောင်လုပ်ရန်အတွက် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အသုံးပြုသူများ ရှာဖွေတွေ့ရှိပုံ နှင့် အသုံးပြုပုံကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ နားလည်အောင် ကျွန်ုပ်တို့အား ကူညီရန် အဆိုပါ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများမှ ကောက်ယူစုဆောင်းထားသည့် အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပါသည်။

▪ **အချက်အလက်များကို အခြား ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးသူများနှင့် မျှဝေခြင်း။** ဦးစီးကျင်းပခြင်း၊

အချက်အလက်သိမ်းဆည်းခြင်း နှင့် လုံခြုံရေးကဲ့သို့သောအရာများကို လုပ်ဆောင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့မှ ထိတွေ့ဆက်ဆံနေသည့် လုပ်ငန်းဆောင်တာများကို လုပ်ဆောင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အသုံးပြုသည့် အခြား ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူများဖြင့် သင့်ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်အပါအဝင် သင်၏ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ မျှဝေနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ လည်ပတ်သည့် ဝက်ဘ်ဆိုက်များကို အဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း နှင့် စိစစ်သုံးသပ်ခြင်း ကဲ့သို့သော SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အခြားဆက်စပ်သောအရာများကိုလည်ပတ်ရန် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို လိုအပ်သလို မျှဝေနိုင်ပါသည်။

▪ **အချက်အလက်များကို အခြား ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးသူများနှင့် မျှဝေခြင်း။** ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များထံမှ တစ်ဦးဦးဖြင့် သင်၏ ဖောက်သည်အတွေ့အကြုံနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် စစ်တမ်းတစ်ခုကို ဖြေဆိုရန် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ရယူပါက အဆိုပါဖောက်သည်အတွက် သင်၏ စစ်တမ်းတုံ့ပြန်မှုအကြောင်း နှင့် ၎င်းနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး သင့်ဆီမှ ကျွန်ုပ်တို့ကောက်ယူစုဆောင်းခဲ့သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ မျှဝေပါသည်။ ဈေးကွက်သူတေသန အတွင်းကျကျသိမြင်မှုများကို ထုတ်နှုတ်ယူရန် နှင့် သုံးစွဲသူအပြုအမူ လေ့လာသုံးသပ်မှုများနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အသိဉာဏ်များကို ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များထံ ပေးအပ်ရန် ဤကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုကောင်းနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ စုဆောင်းပေးနေသည့် ဖောက်သည်က ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို တစ်နည်းအားဖြင့် အသုံးပြုပုံ၊ ကာကွယ်ပုံ နှင့် တစ်နည်းအားဖြင့် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပုံနှင့်စပ်လျဉ်းသော အချက်အလက်များကို ရရှိရန် ယင်းသို့သော ဖောက်သည်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို ဖတ်ရှုပါ။ သင့်ထံမှ သို့မဟုတ် သင့်အကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည် သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းရင်းမြစ်များမှ ကောက်ယူစုဆောင်းထားသည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်အပါအဝင် မတူညီသောအချက်အလက်များကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များက ပေါင်းစည်းကောင်းနိုင်ပါသည်။ SMG က ပေါင်းစည်းအချက်အလက်များကို ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒတွင် ဖော်ပြထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်များမှ တစ်ခုခုအတွက် အသုံးပြုကောင်းအသုံးပြုနိုင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များက ယင်းပေါင်းစည်းအချက်အလက်များကို ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒများအတွင်း ဖော်ပြထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်များမှ တစ်ခုခုအတွက်အသုံးပြုကောင်းနိုင်ပါသည်။

▪ **ဥပဒေအရ တာဝန်ဝတ္တရားများအတိုင်း လိုက်နာချိန် နှင့် ဥပဒေအရ ရပိုင်ခွင့်များကို တင်းကျပ်သတ်မှတ်ခြင်း။** ကျွန်ုပ်တို့၏ အခွင့်အရေးများကို တင်းကျပ်ပြဋ္ဌာန်းရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ပိုင်ဆိုင်မှုကို ကာကွယ်ရန်၊ အခြားသူများ၏ ရပိုင်ခွင့်များ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများ သို့မဟုတ် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးကို ကာကွယ်ပေးရန် သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများမှ စာရင်းစစ်ခြင်း၊ လိုက်နာလုပ်ဆောင်ခြင်း နှင့် ကော်ပိုရိတ် အုပ်စိုးမှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်တာများကို လိုအပ်သလို ထောက်ကူရန် သင့်ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ယူစုဆောင်းခဲ့သော အချက်အလက်ကို လိုအပ်သလို ကျွန်ုပ်တို့ မျှဝေနိုင်ပါသည်။ အချက်အလက် ကာကွယ်ရေး အာဏာပိုင် သို့မဟုတ် တရားသူကြီးတစ်ဦးထံမှ ချည်နှောင်ခေါ်ဆောင်သည့်အမိန့်စာဖြစ်သော ဆင့်ခေါ်စာတစ်ခု၊ ဥပဒေရေးရာ လုပ်ငန်းစဉ်၊ အစိုးရထံမှ တောင်းဆိုချက် သို့မဟုတ် အခြား ဥပဒေရေးရာ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းဆိုင်ရာ တာဝန်ဝတ္တရားတစ်ခုခုကို တုံ့ပြန်၍ မလုပ်မဖြစ်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယူဆပါက ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ပါမည်။ ကိစ္စရပ်တစ်ခုစီတိုင်းတွင် ယင်းက သင်၏ နေရပ်နိုင်ငံပြင်ပ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခု ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ကုသပြင်ဆင်မှုများကို

ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိခဲ့နိုင်သော ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုကို ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်ရန် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို လိုအပ်သလို မျှဝေကောင်းနိုင်ပါသည်။

- **ကော်ပိုရိတ် အပြောင်းအလဲများနှင့် ဆက်စပ်ပြီး အချက်အလက်ကို လွှဲပြောင်းပေးခြင်း။**
 အမှန်တကယ် သို့မဟုတ် ဖြစ်လာတော့မည့် ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းမှု၊ ပေါင်းစည်းမှု၊ ရောင်းချမှု၊ ဖက်စပ်၊ တာဝန်ချမှတ်မှု၊ လွှဲပြောင်းမှု၊ ရယူမှု သို့မဟုတ် SMG သို့မဟုတ် အခြားတွဲဖက်ကုမ္ပဏီတစ်ခု၏ ပိုင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် ထိန်းချုပ်မှုတွင်း ဒေဝါလီခံခြင်း သို့မဟုတ် အလားတူ လုပ်ဆောင်ချက်တစ်ခုခုနှင့် ဆက်စပ်၍ ယင်းတို့အပါအဝင် ကန့်သတ်မထားသည့် အခြားအပြောင်းအလဲများ (ကိစ္စရပ်တစ်ခုစီတိုင်းတွင် အပြည့်အဝဖြစ်စေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်စေ) နှင့်ဆက်စပ်ပြီး ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်အပါအဝင် သင့်အကြောင်းအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ပါသည်။ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ လွှဲပြောင်းပေးခဲ့သည့် အဆိုပါအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုအနေဖြင့် ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒအတွင်း ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်များ သာမက ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒတွင်း ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသည့် အလေ့အထများနှင့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကွဲပြားမှုရှိသည့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အလေ့အထတစ်ခုခုနှင့် လိုက်လျောညီထွေ မရှိသော လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်မှု ရည်ရွယ်ချက်များမှ တစ်ခုခုအတွက် သင့်အား အသိပေးရန် လိုအပ်ပါသည်။ ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့်နေရာတွင် ယင်းသို့သော အဖွဲ့အစည်းက သင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို ရယူရန် လိုအပ်ပါလိမ့်မည်။
- **ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို စီးပွားရေးရည်ရွယ်ချက်မဟုတ်သည့်နေရာတွင် အသုံးပြုခြင်း။** ထုတ်ကုန်ပစ္စည်း နှင့် ဝန်ဆောင်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး နှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အုပ်ချုပ်စီမံရေး ကဲ့သို့သော အခြား တရားဝင် စီးပွားရေး ရည်ရွယ်ချက်များအတွက်လည်း သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပါသည်။

6. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်ကို သိမ်းဆည်းခြင်း နှင့် စွန့်ပစ်ခြင်း

သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ၎င်းတို့အား ကောက်ယူရသည့် မူလရည်ရွယ်ချက်အတွက် လိုအပ်သည်ထက် ပိုမိုကြာစေဘဲ ကျွန်ုပ်တို့၏ မှတ်တမ်းများအတွင်း သိမ်းဆည်းထားပါမည်။ အဆိုပါအချက်အလက်များကို ၎င်းတို့အား ကောက်ယူရသည့် မူလရည်ရွယ်ချက်များအတွက် မလိုအပ်သည်တော့သည့်အချိန်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေအရ တာဝန်ဝတ္တရားများအတိုင်း လိုက်နာရန် လိုအပ်သည့် ခြွင်းချက်များမှလွဲ၍ သင်၏ အီလက်ထရောနစ် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များအားလုံးကို လုံလုံခြုံခြုံ ဖျက်ပစ်မည့်အပြင် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက် စာရွက်စာတမ်းမိတ္တူများကိုလည်း လုံလုံခြုံခြုံ ဖျက်ဆီးပေးပါမည်။

7. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို စီမံဆောင်ရွက်မှုနှင့် ဆက်စပ်သည့် သင်၏ အခွင့်အရေးများ နှင့် ရွေးချယ်စရာများ

SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူအသုံးပြုတော့ခြင်းဖြင့် ဤစစ်တမ်းအတွင်း သင်၏ပါဝင်မှုကို အချိန်မရွေး သင်ရပ်တန့်နိုင်ပါသည်။

သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များနှင့် ဆက်စပ်၍ သီးသန့်အရေးယူမှု တောင်းဆိုရန် သင့်အခွင့်အရေးကို ခွင့်ပြုသည့် ဥပဒေများ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများရှိသည့် တည်နေရာတစ်ခုတွင် သင်နေထိုင်ပါက အဆိုပါ ဥပဒေ (များ) သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်း (များ) ဖြင့် သင့်အား ခွင့်ပြုပေးသည့် သီးသန့်အခွင့်အရေးတစ်ခု သင့်ထံတွင် ရှိမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းအတွင်း သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ရယူရန်နှင့် ပြင်ဆင်ရန် (ဥပမာ ပြင်ဆင်ချက် သို့မဟုတ် ဖြည့်စွက်ချက်) သို့မဟုတ် ဖျက်ရန် တောင်းဆိုနိုင်သည့် အခွင့်အရေး၊ သင်၏ အချက်အလက်ကို လွှဲပြောင်းရန် (ဥပမာ - အချက်အလက်ကို အလွယ်တကူ သယ်ဆောင်နိုင်မှု)၊ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ခြင်းအား ကန့်သတ်ရန် အခွင့်အရေး သာမက သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ခြင်းအား ကန့်ကွက်ရန်အခွင့်အရေး၊ သင်၏သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို ရုပ်သိမ်းပိုင်ခွင့်၊ သင့်အကောင့်ကို ပယ်ဖျက်ပိုင်ခွင့် နှင့် ကြီးကြပ်ရေး အာဏာပိုင်တစ်ဦးထံ တိုင်ကြားချက် တင်သွင်းပိုင်ခွင့်တို့ ပါဝင်နိုင်ကောင်းပါသည်။ ယင်းသို့သော တောင်းဆိုချက်များအားလုံးကို သက်ရောက်ဆဲ ဥပဒေများ နှင့် စည်းမျဉ်းများတွင်း ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ချက်များနှင့်အညီ ကိုင်တွယ်လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။

အကယ်၍ ဥပဒေပုဒ်မတွင်း သင်နေထိုင်ပါက သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ရယူရန်နှင့် ပြင်ဆင်ရန် (ဥပမာ ပြင်ဆင်ချက် သို့မဟုတ် ဖြည့်စွက်ချက်) သို့မဟုတ် ဖျက်ပေးရန် အထွေထွေ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး စည်းမျဉ်းအောက်တွင် SMG ထံမှ တောင်းဆိုနိုင်သည့် အခွင့်အရေး၊ အချက်အလက်ကို အလွယ်တကူ သယ်ဆောင်နိုင်မှု၊ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ခြင်းအား ကန့်သတ်ရန် အခွင့်အရေး သာမက သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ခြင်းအား ကန့်ကွက်ရန်အခွင့်အရေး၊ သင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ကို ရုပ်သိမ်းပိုင်ခွင့်၊ သင့်အကောင့်ကို ပယ်ဖျက်ပိုင်ခွင့် နှင့် ကြီးကြပ်ရေး အာဏာပိုင်တစ်ဦးထံ တိုင်ကြားချက် တင်သွင်းပိုင်ခွင့်တို့ ရှိပါသည်။ အကယ်၍ ဥပဒေပုဒ်မတွင် သင်နေထိုင်ပါက သင်၏ ဒေသန္တရဥပဒေများအောက်တွင် အချက်အလက်ဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးအချို့ ရှိကောင်းနိုင်ပါသည်။

ယင်းသို့သော တောင်းဆိုမှုတစ်ခုကို ပြုလုပ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိထံ privacyofficer@smg.com တွင် အီမေးလ်ပို့ပါ သို့မဟုတ် Data Protection Officer, Service Management Group, LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 သို့ စာရေးသားခြင်းဖြင့် ဆက်သွယ်ပါ။

8. ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များ မပေးအပ်ခြင်း၏ အကျိုးဆက်များ

ကျွန်ုပ်တို့၏စစ်တမ်းများအတွင်း ပါဝင်ခြင်းက မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက်ဖြစ်သော်လည်း စစ်တမ်းတစ်ခုမှ တောင်းဆိုသည့် အချက်အလက်အားလုံးကို သင် မပေးအပ်ပါက အချို့သော မက်လုံးများ၊ ဆုကြေးများ သို့မဟုတ် အကျိုးခံစားခွင့်များရရှိရန် အရည်အချင်း သင်ပြည့်မီချင်မှ ပြည့်မီနိုင်ပါသည်။

9. ကွတ်ကီး မူဝါဒ

9.1. ကွတ်ကီးဆိုတာ ဘာတွေပါလဲ

SMG နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူများက ကွတ်ကီးများဟုခေါ်သည့် စာသားဖိုင် အသေးစားများကို အသုံးပြုပါသည်။ "ကွတ်ကီးများ" ဆိုသည်မှာ သင်၏ ဝက်ဘ်ဘရောက်ဇာ သို့မဟုတ် အသုံးပြုသူ အိုင်ဒီ၊ အသုံးပြုသူဆက်တင်များ၊ ရှာဖွေသည့်မှတ်တမ်း နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုနေစဉ် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် လုပ်ဆောင်ချက်များကဲ့သို့သော သင်၏ကွန်ပျူတာအကြောင်း အချက်အလက်များ ပါဝင်သည့် သင်၏ကွန်ပျူတာ၊ မိုဘိုင်းကိရိယာ သို့မဟုတ် တက်ဘလက်၏ ဟာဒ်ဒရိုက်စ်သို့ ပို့ဆောင်သည့် သို့မဟုတ် ၎င်းတို့မှရယူအသုံးပြုသည့် ကွန်ပျူတာဖိုင်အသေးစားများ ဖြစ်ကြသည်။ ကွတ်ကီးတစ်ခုတွင် ပုံမှန်အားဖြင့် ကွတ်ကီးစတင်ခဲ့သည့် ဒိုမိန်းအမည် (အင်တာနက် တည်နေရာ)၊ ကွတ်ကီး၏ "သက်တမ်း" (ဥပမာ- ၎င်း သက်တမ်းကုန်သည့်အချိန်) နှင့် ကျပန်း ထုတ်လုပ်ထားသည့် သီးခြားနံပါတ် သို့မဟုတ် ခွဲခြားသတ်မှတ်ချက်တစ်ခု ပါဝင်ပါသည်။ ကွတ်ကီးများက ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်နှင့် ဆက်စပ်နေနိုင်ပါသည်။

9.2. ကွတ်ကီးများ နှင့် အချက်အလက် စုဆောင်းရေးကိရိယာများကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပုံ

ကွတ်ကီးများက သင်၏ ရှာဖွေကြည့်ရှုသည့် အလေ့အထများကို ခြေရာခံခြင်းဖြင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို တိုးတက်အောင်လုပ်ရာတွင် နှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း သင်၏အတွေ့အကြုံကို စိတ်ကြိုက်ပြုပြင်ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့အား ကူညီပါသည်။ ယင်းက SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ နှင့် ရှာဖွေကြည့်ရှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်ကို လေ့လာသုံးသပ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ဖွင့်ပေးသည့်အပြင် လိမ်လည်မှုကို ဖော်ထုတ်သိရှိရန် နှင့် ကာကွယ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ကူညီပေးပါသည်။

SMG ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့် သင်၏အတွေ့အကြုံကို တိုးတက်အောင်ကူညီရန် ကျွန်ုပ်တို့က ကွတ်ကီးများ နှင့် အခြား အချက်အလက်စုဆောင်းရေး ကိရိယာများ (ဝက်ဘ် မီးရှူးများ နှင့် ဆာဗာ လော့ဂ်များကဲ့သို့) ကိုလည်း အသုံးပြုပြီး ၎င်းတို့အားပေါင်းစု၍ "အချက်အလက် စုဆောင်းရေး ကိရိယာများ" ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ကိုးကားပါသည် - ဥပမာ ကျွန်ုပ်တို့ထံ သင်ပြန်လည်ဝင်ရောက်ချိန်တွင် သင့်အား မှတ်မိသိရှိခြင်း နှင့် သင်ကြည့်ရှုသည့် အကြောင်းအရာများကို သင်နှင့် ပိုမိုသက်ဆိုင်အောင်ပြုလုပ်ပေးခြင်း။

သင်၏ လည်ပတ်လုပ်ဆောင်မှုစနစ်အမျိုးအစား၊ ဘရောက်ဇာ အမျိုးအစား၊ ဒိုမိန်း၊ နှင့် အခြား စနစ်ဆက်တင်များ သာမက သင်၏စနစ်မှ အသုံးပြုသည့် ဘာသာစကားများ နှင့် သင်၏ကိရိယာတည်ရှိသည့်

နိုင်ငံနှင့်စံတော်ချိန်ကဲ့သို့သော SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း ဝင်ရောက်ရန် သင်အသုံးပြုသည့် ကိရိယာထဲမှ အချက်အလက်ကို စုဆောင်းရန် SMG ဝန်ဆောင်မှုများက အချက်အလက်စုဆောင်းရေး ကိရိယာများကို အသုံးပြုကောင်းနိုင်ပါသည်။

9.3. ကွတ်ကီးများအပေါ်သင်၏ ထိန်းချုပ်မှု

သင်၏ဘရောက်ဇာများက ဘရောက်ဇာဆက်တင်များမှတစ်ဆင့် ကွတ်ကီးအများစုကို ထိန်းချုပ်မှုတချို့လုပ်ရန် ခွင့်ပြုပါသည်။ အချို့သော ဝက်ဘ်ဘရောက်ဇာများ (မိုဘိုင်းဝက်ဘ် ဘရောက်ဇာများ အပါအဝင်)က ကွတ်ကီးများကို သင်ငြင်းပယ်ရန် သို့မဟုတ် ကွတ်ကီးတစ်ခုကို သင်၏ကွန်ပျူတာ၊ တက်ဘလက် သို့မဟုတ် မိုဘိုင်းကိရိယာပေါ်တွင် ထားရှိချိန်၌ သင့်အားသတိပေးရန် ခွင့်ပြုသည့်ဆက်တင်များ ပေးအပ်ပါသည်။ သင်၏ မိုဘိုင်းကိရိယာပေါ်တွင် သင့်လျော်သည့် ဆက်တင်ကို အသက်သွင်းခြင်းဖြင့် မိုဘိုင်းကိရိယာ ခွဲခြားဖော်ထုတ်ပေးသည့် အရာများကို သင်ငြင်းပယ်နိုင်စွမ်းရှိနိုင်ပါသည်။ SMG ၏ ကွတ်ကီးများ သို့မဟုတ် မိုဘိုင်းကိရိယာ ခွဲခြားဖော်ထုတ်သည့်အရာများကို သင်လက်ခံရန် မလိုအပ်ပါသော်လည်း ၎င်းတို့ကို သင်ပိတ်ပင်ပါက သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ပါက SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှတစ်ဆင့် ရနိုင်ခြေရှိသော လုပ်ဆောင်ချက်များအားလုံးကို ရယူအသုံးပြုခွင့် ရချင်မှရနိုင်ပါမည်။ ထပ်ဆောင်း၍ သင်၏ဝက်ဘ်ဆိုက်များ နှင့်/သို့မဟုတ် အက်ပလီကေးရှင်းများပေါ်တွင် ကွတ်ကီးများအသုံးပြုရန် သင်၏သဘောတူခွင့်ပြုချက် ရယူရန် လိုအပ်စေနိုင်သည့် တရားစီရင်မှုနယ်ပယ်တစ်ခုအတွင်း သင်နေထိုင်ပါက အဆိုပါဝက်ဘ်ဆိုက်များ နှင့်/သို့မဟုတ် အက်ပလီကေးရှင်းများပေါ်တွင် သင်၏ ကွတ်ကီးဦးစားပေးချက်များကိုစီမံရန် အခွင့်အလမ်းတစ်ခု သင့်ထံတွင်ရှိပါမည်။ ခြွင်းချက်မှာ အဆိုပါ ဝက်ဘ်ဆိုက်များ နှင့် အက်ပလီကေးရှင်းများ၏ ပင်မလုပ်ငန်းဆောင်တာများကို ဖွင့်ရန်လိုအပ်သည့် ကွတ်ကီးအချို့ဖြစ်ပြီး အဆိုပါကွတ်ကီးများကို ပိတ်ရန် သင်ရွေးချယ်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။

10. သင်၏ အကောင့်အချက်အလက်များကို စီမံခန့်ခွဲခြင်း

သင်နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင်ရှိသည့် အချက်အလက်များအတွင်း မတိကျသည့်အချက်များကို စီမံရန် နှင့် ပြင်ဆင်ရန် အကျိုးဝင်သည့် SMG ဝန်ဆောင်မှု၏ အကောင့်ဆက်ရှင်အတွင်း သင်ဝင်ရောက်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ရယူအသုံးပြုရန် သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ရန်နှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ထံတွင် မေးခွန်းများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိထံ privacyofficer@smg.com တွင် အီမေးလ်ပို့ပါ သို့မဟုတ် Data Protection Officer, Service Management Group, LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 သို့ စာရေးသားခြင်းဖြင့် ဆက်သွယ်ပါ။

11. ကလေးသူငယ်များ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု

SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အထွေထွေ ပရိသတ်အတွက် ဦးတည်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ လည်ပတ်သည့် တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ်တစ်ခုအတွင်း ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် သဘောတူခွင့်ပြုချက်ပေးနိုင်လောက်အောင် အသက်မပြည့်သေးသည့် ကလေးသူငယ်များထံ ရည်ညွှန်းခြင်း မပြုပါ။ အဆိုပါသူများထံမှ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို သိလျက်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ မကောက်ယူပါ။ မိဘများ၏ သဘောတူညီချက်မပါပဲ သူ/သူမ၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ရန် တရားဝင်သဘောတူခွင့်ပြုချက် ပေးနိုင်သည့် အသက်အရွယ် မရောက်သေးသော ကလေးတစ်ဦးက ၎င်း၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပေးအပ်သည်ဟု သင်သိရှိလာပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိထံ privacyofficer@smg.com ကတစ်ဆင့် အီမေးလ်ပို့ပါ သို့မဟုတ် Data Protection Officer, Service Management Group, LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 သို့ စာရေးသားခြင်းဖြင့် ဆက်သွယ်ပါ။ မိဘများ၏ သဘောတူညီချက်မပါပဲ သူ သို့မဟုတ် သူမ၏ တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ်အတွင်း ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ရန် သဘောတူခွင့်ပြုချက် ပေးနိုင်သည့် အသက်အရွယ် မရောက်သေးသော ကလေးတစ်ဦးက ကျွန်ုပ်တို့အား ၎င်း၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပေးအပ်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ သိရှိလာပါက အဆိုပါအချက်အလက်ကို ဖယ်ရှားရန် အဆင့်များကို ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်ပြီး အဆိုပါကလေး၏အကောင့်ကို တတ်နိုင်သလောက်မြန်မြန် အဆုံးသတ်ပါသည်။

12. ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လင့်ခ်များ

SMG ဝန်ဆောင်မှုများတွင် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းဝက်ဘ်ဆိုက်များ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ("ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ဝန်ဆောင်မှုများ") အတွက် SMG နှင့် တွဲဖက်မှုမရှိသည့် လင့်ခ်များ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုအတွက် လင့်ခ်တစ်ခုခုခြင်းက ယင်းအား သို့မဟုတ် ယင်းအပေါ်တွင်ပါဝင်သည့် အချက်အလက်များ၏ အရည်အသွေးနှင့် တိကျမှန်ကန်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ထောက်ခံသည်ဟု မဆိုလိုပါ။ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုသို့ ဝင်ရောက်ရန် သင်ဆုံးဖြတ်ပါက သင့်အနေဖြင့် ၎င်း၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်ဆိုင်ရာ အလေ့အထများဖြင့် သက်ရောက်ခံရပြီး ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒအတွင်း ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသည့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အလေ့အထများဖြင့် သက်ရောက်ခြင်းမခံရပါ။

13. အချက်အလက် လုံခြုံရေး

SMG တွင် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက် လုံခြုံရေး နှင့် လျှို့ဝှက်သို့သိပ်ရေးကို ထိန်းသိမ်းရာတွင် ကူညီရန်၊ မျှော်မှန်းထားသည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက် လျှို့ဝှက်သို့သိပ်မှု၊ ခိုင်မာမှု နှင့် ရနိုင်ခြေရှိမှု အပေါ် ခြိမ်းခြောက်မှုများကို ဆန့်ကျင်၍ ဘေးကင်းလုံခြုံအောင် စောင့်ရှောက်ရန်၊ နှင့် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များ ပျောက်ဆုံးခြင်း၊ လွဲမှားသုံးစွဲခြင်း၊ အခွင့်အာဏာမရှိဘဲ ပြောင်းလဲခြင်း သို့မဟုတ် ဖျက်ဆီးခြင်း နှင့် အခွင့်အာဏာမပေးပဲ ရယူအသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ခြင်းတို့မှ ကာကွယ်ရန် ဒီဇိုင်းထုတ်ထားသည့် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နှင့်

အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ အတိုင်းအတာများကို အကောင်အထည်ဖော်သည့် အချက်အလက်လုံခြုံရေး အစီအစဉ်တစ်ခုရှိပါသည်။

သို့ပါသော်လည်း ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်သည့်အခါတိုင်းတွင် အဆိုပါအချက်အလက် ပျောက်ဆုံးခြင်း၊ လွှဲပြောင်းသုံးစွဲခြင်း၊ ပြင်ဆင်ခြင်း၊ ဖောက်ယူခြင်း၊ ချိုးဖောက်ခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် အခွင့်အာဏာမပေးထားသည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုမှ တစ်နည်းနည်းဖြင့် ရယူအသုံးပြုခြင်း လုပ်နိုင်သည့်အန္တရာယ်တစ်ခု ရှိပါသည်။ မည်သည့် စနစ်မဆို သို့မဟုတ် အွန်လိုင်း လွှဲပြောင်းမှုမဆိုက အပြည့်အဝဘေးကင်းလုံခြုံမှု မရှိပါ။ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ကာကွယ်ရန် SMG တွင် နေသားတကျရှိထားပြီးသည့် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နှင့် အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်များအပြင် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ကာကွယ်ရန် သင့်လျော်သည့် လုံခြုံရေး အတိုင်းအတာများကို သင်အသုံးပြုသင့်ပါသည်။ သင်၏ SMG အကောင့် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ထံ သင်ပေးအပ်ထားသည့် အချက်အလက်တစ်ခုခုသည် လုံခြုံမှုမရှိတော့ဟု သင်ယုံကြည်ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိထံ privacyofficer@smg.com တွင် ချက်ချင်းအီးမေးလ်ပို့ပါ သို့မဟုတ် ဖုန်းနံပါတ် 1-800-764-0439 ကိုခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် ဆက်သွယ်ပြီး SMG ၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိနှင့် စကားပြောရန် တောင်းဆိုပါ -

14. ပထဝီအနေအထားကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုများ နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို နယ်နိမိတ်ကျော်ဖြတ်ပြီး လွှဲပြောင်းမှုများ

SMG က အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုမှ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ထိန်းချုပ်၍ လည်ပတ်ပါသည်။ SMG က သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၊ ယူနိုက်တက် ကင်းဒမ်း၊ ဂျပန် သို့မဟုတ် အာရှတိုက်တွင်း သို့မဟုတ် ဥရောပသမဂ္ဂတွင်းရှိ အခြားတစ်နေရာရာတွင် လွှဲပြောင်း၊ သို့လျှောင့်ပြီး ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို လွှဲပြောင်းပေးသည့်နိုင်ငံ၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး နှင့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်ဥပဒေများက ကျွန်ုပ်တို့၏နိုင်ငံတွင်းရှိ ဥပဒေများပမာ ပြည့်စုံချင်မှ ပြည့်စုံနိုင်ပါမည်။ ဥပမာ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသို့ လွှဲပြောင်းပေးခဲ့သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်က အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်နယ် အာဏာပိုင်များမှ ဥပဒေနှင့်အညီ ရယူအသုံးပြုရန် တောင်းဆိုချက်များဖြင့် သက်ရောက်ခံရနိုင်ပါသည်။

ဥရောပ စီးပွားရေး ဧရိယာ (“EEA”) မှ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသို့ လွှဲပြောင်းမှုတစ်ခုခုကို EU-US ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ်အရ လုပ်ဆောင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ EU-US ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ် အတည်ပြုချက်အတွင်း ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း EEA မှ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို စုဆောင်းခြင်း၊ အသုံးပြုခြင်း၊ မျှဝေခြင်း နှင့် သိမ်းဆည်းခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်းပြီး SMG က EU-U.S. ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ် အခြေခံမှုများအတွင်း ပါဝင်လုပ်ဆောင်ပြီး လိုက်နာဆောင်ရွက်ပါသည်။ **ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ်စာရင်းကို**

ဤနေရာတွင်ကြည့်ရှုပါ။ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ်အကြောင်း ဤနေရာတွင်ပိုမိုလေ့လာလိုက်ပါ။ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုဖြစ်ပေါ်စေသည့် ဖြစ်ရပ်အတွက် မည်သည့်နည်းနှင့်မှ တာဝန်မရှိဟု SMG မှ သက်သေမပြသ၍ SMG သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နိုင်ငံတော်ကုန်သွယ်ရေး ကော်မရှင်၏ ကြီးကြပ်မှုအောက်တွင် သက်ရောက်ခံရပြီး SMG မှ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များ လွှဲပြောင်းပေးခဲ့သည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ်ဆိုင်ရာ အခြေခံမူများနှင့် တသားတည်းမဖြစ်သည့် ပုံစံမျိုးအတွင်း ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် ဆက်လက်တာဝန်ရှိပါလိမ့်မည်။ EEA အပြင်တွင် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ယင်းသို့ လွှဲပြောင်းမှုများမှ တစ်ခုခုနှင့် အားလုံးအနေဖြင့် ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒ နှင့် သက်ရောက်ဆဲဥပဒေများအားလုံးအရ ဖြစ်သင့်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်အကာအကွယ်အပေါ် လိုက်နာမှုနှင့် ပတ်သက်၍ တိုင်ကြားချက်တစ်ခု သင့်ထံတွင်ရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိထံ privacyofficer@smg.com တွင် အီမေးလ်ပို့ပါ သို့မဟုတ် Data Protection Officer, Service Management Group, LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 သို့ စာရေးသား ဆက်သွယ်ပါ။ တိုင်ကြားချက်တစ်ခုကို ကျွန်ုပ်တို့ရှေးချယ်ထားသည့် လွတ်လပ်သော အငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေး အဖွဲ့ အမေရိကန်နိုင်ငံ ခုံသမာဓိအဖွဲ့ထံလည်း အခမဲ့ သင်လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ပြီး အချို့သော အခြေအနေရပ်များတွင် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် အကာအကွယ်ဆိုင်ရာ ခုံသမာဓိ လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုပ်ရန် ဖိတ်ခေါ်နိုင်ပါသည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒသည် SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆက်စပ်သည့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်ဆိုင်ရာ အလေ့အထများအတွက် SMG ၏ တရားဝင်ကြေငြာချက်ဖြစ်ပါသည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားဖြင့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒ နှင့် အခြားဘာသာစကားသို့ ဘာသာပြန်ဆိုထားချက်တစ်ခုခုအကြား ကွဲလွဲမှုရှိသည့် အခြေအနေရပ်တွင် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားဖြင့် စာတမ်းက လွှမ်းမိုးပါသည်။

15. ကျွန်ုပ်တို့အား ဆက်သွယ်ပုံ

ကိုယ်ရေး လုံခြုံခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ထံတွင် မေးခွန်းများရှိပါက၊ သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ရယူအသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ခြင်းအတွက် အထောက်အကူလိုအပ်ပါက သို့မဟုတ် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်ပုံနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တိုင်ကြားချက်များရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိအား privacyofficer@smg.com တွင် အီမေးလ်ဖြင့် ဆက်သွယ်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ထံ အောက်ပါလိပ်စာသို့ လိပ်မူပြီးလည်း စာရေးသားနိုင်ပါသည် -

Service Management Group, LLC
Attn: Data Protection Officer
1737 McGee Street
Kansas City, MO 64108

Service Management Group, Ltd.
Attn: Data Protection Officer
38-40 The Maltings
St Albans
Hertfordshire AL1 3HL
UNITED KINGDOM

Service Management Group G.K.
Attn: Data Protection Officer
2-7-16 No. 3 Komoriya Building 9F
Hamamatsu-cho, Minato-ku
Tokyo 1050013, Japan

16. အချက်အလက် ထိန်းချုပ်ရေး နှင့် အချက်အလက် ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အရာရှိ

SMG မှ ကောက်ယူစုဆောင်းသည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို ဝန်ဆောင်မှု စီမံခန့်ခွဲရေး အဖွဲ့ (Service Management Group), LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 ကို ထိန်းချုပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေးအရာရှိအား privacyofficer@smg.com တွင် အီးမေးလ်ဖြင့် သို့မဟုတ် Data Protection Officer, Service Management Group, LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 ထံ စာရေးသားခြင်းဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။